
Městský obvod – statutární město Pardubice  
Úřad městského obvodu Pardubice V 
Češkova 22, 530 02 Pardubice 

  
 

Zápis z jednání Komise pro strategii a rozvoj obvodu ze dne 5. 6. 2023 
 

 
 
Přítomni: Ing. Jakub Kutílek, Michal Scholze, Roman Tůma, Bc. Petr Dufek, Martin Štefka 
Omluveni: Ing. Šárka Hošková, Jiří Matouš, Ing. Pavol Škuliga 
 
Komise byla usnášeníschopná 
 

 
1) Zahájení jednání 
2) Program rozvoje městského obvodu Pardubice V 
3) Požadavky na úpravy průjezdních úseků krajských silnic 
4) Podněty členek a členů komise 
5) Různé 
 
1) Zahájení jednání 

● přítomno 5/8, zahájeno v 16.31 

● omluveni: Hošková, Matouš, Škuliga 

● nepřítomni: – 

● hosté: – 

 
● ověřovatelé dnes: Scholze, Tůma 

Kutílek Dufek Hošková Matouš Scholze Škuliga Štefka Tůma 

PRO PRO – – PRO – PRO PRO 

Hlasování 5–0–0, návrh byl přijat 
 

● zápis z minula – bez námitek, schválený 

 
● program dnes: 

Kutílek Dufek Hošková Matouš Scholze Škuliga Štefka Tůma 

PRO PRO – – PRO – PRO PRO 

Hlasování 5–0–0, návrh byl přijat 
 
2) Program rozvoje městského obvodu Pardubice V 

● plnění za rok 2022 rozesláno členům komise 30. 5. 

● návrh doporučení komise od předsedy Kutílka rozeslán členům komise 4. 6.: 

○ ke každému bodu ponechat, vyřadit, nebo schválit konkrétní úkol 

○ ke každému bodu adresná osobní odpovědnost (starosta, nebo tajemník) 

○ sjednocení termínů a kontrolních termínů 

○ navrženo přečíslování bodů 

● proběhla rozprava nad obecným přístupem, vzhledem ke krátkému času na seznámí s materiály neproběhla 

rozprava nad jednotlivými řádky 

● úkoly: 

○ Kutílek – doplnit kategorie (bylo dohodnuto již na předchozích jednáních) 



○ Kutílek – doplnit návrhy konkrétních úkolů 

○ všichni – do příště se seznámí s návrhem a zašlou připomínky 

 
3) Požadavky na úpravy průjezdních úseků krajských silnic 

● materiál již jednou projednáván na komisi 27. 3. 

● znovu odloženo z důvodu omluvenek členů komise 

● Kutílek projedná s náměstkem a vedoucím OD zajištění bezpečných výjezdů z Jesničánek 

 
4) Podněty členek a členů komise 

● z předchozích jednání: 

○ přestavbové území Na Spravedlnosti 

■ Montáže Brož připravují stavbu dvou bytových domů, více info nemáme 

○ jihovýchodní obchvat 

■ neobsahuje protihlukové stěny a protisvětelnou clonou 

■ Štefka i Kutílek jednali neformálně s náměstkem Hrabalem 

■ rada MO schválila 26.4. na základě doporučení komise následující úkol (zatím není info o 

plnění): 

(usnesení č. 52/2023 R) 
Rada městského obvodu Pardubice V ukládá jednat ve spolupráci s MO Pardubice IV a městem s Ředitelstvím 
silnic a dálnic ČR o doplnění projektu jihovýchodního obchvatu o opatření na zmírnění hlukových a světelných 
dopadů jeho provozu na okolní zástavbu a rekreační lokality. 
Z: J. Rejda, starosta 
T: 30. 6. 2023 
Pro 5, zdržel se 

● nové podněty: 

○ Tůma – mapuje stav chodníků 

○ Scholze – doporučuje promovat aplikaci DejTip (mělo by být obsaženo v Kutílkově článku ve 

zpravodaji o komisi, proběhla rozprava nad fungování aplikace) 

○ podrobné rozdělení agendy na ÚMO: 

https://pardubice.eu/organizacni-struktura-mo5 

○ projektový zásobník: 

https://pardubice.eu/program-rozvoje-projekty-mo5 

podněty na nové projekty vítány (na komisi nebo přímo panu Brožkovi) 

 
5) Různé 

● příští jednání: 

○ mimořádný termín: pondělí 17. 7. od 16:30 h 

○ následné 4. 9., 2. 10. 

 
konec jednání 17.47 
 
Ověřil: Michal Scholze, Roman Tůma 
 

https://pardubice.eu/organizacni-struktura-mo5
https://pardubice.eu/program-rozvoje-projekty-mo5

